
Adviesverlening door adviesraden 

 
 

 

Dit document dient voor de afgesproken datum bezorgd te worden aan het secretariaat. 

adviezen@kasterlee.be  

 

Advies van:  

o cultuurraad 

o jeugdraad 

o landbouwraad 

o lokale economie- en toerismeraad 

o milieuraad 

o mobiliteitsraad 

o seniorenraad 

o solidariteitsraad 

o sportraad 

o welzijnsraad 

 

 
 

Adviesvraag van het gemeentebestuur over ‘nieuwe principes huurovereenkomst’  

op 13 / 12 / 2019   via  

o mail 

o mondelinge vraag 

o andere: … 
 
spontaan advies op .. / .. / ….   over ‘(thema)’ 

 

 
behandeld door  

 

o de adviesraad op  13 / 12 / 2019 

o het dagelijks bestuur op  

 

 

Aantal aanwezige leden: 

 

24 

 

 

Beschrijving van de wijze waarop het advies tot stand kwam: 

 

Besproken tijdens vergadering  

 

(bv. besproken tijdens de vergadering, elektronische bevraging ….) 

 

 

Standpunt van de adviesraad: 

o unaniem advies 

o advies bij meerderheid (…/…) 

o geen advies 

 

Advies: 

 

Wij, vanuit de jeugdraad, zijn van het oordeel dat wij niet voldoende informatie 

ontvingen om een advies op te stellen. Voor ons ontbreekt volgende cruciale 

informatie om een gefundeerd advies naar voor te dragen: 

- Wat de exacte huurprijs zal zijn voor elk lokaal 

 

- Een precies en gedetailleerd overzicht op basis van welke factoren de exacte 

huur- / verbruikskost berekend zal worden 
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- Een overzicht van alle onkosten die gemeente Kasterlee draagt per lokaal 

 

- Of de verhoogde huurprijs op andere vlakken gecompenseerd wordt: 

o Extra subsidies voor de jeugdbewegingen 

… 

Tijdens de vergadering op 13/12 is ons dan toch de vermoedelijke huurprijs 

gegeven. Deze zou 750 euro bedragen vanaf 2021.  

We betreuren de tweede prijsstijging ten zeerste. Bij het ingaan van het vorige 

nieuwe gemeentebestuur was er ook een grote prijsstijging. Deze keer spreken 

we voor sommige verenigingen van verhoging van 500 tot 600 euro. Na de 

verhoging van de huurprijs van de sport en vrijetijdslokalen eerder dit jaar, is 

dit een volgende klap voor de jeugd van Kasterlee. Het rijke verenigingsleven 

dat onze gemeente kent verliest op deze manier een beetje het vertrouwen in 

het gemeentebestuur.  

Wij zien ons dan ook genoodzaakt om een negatief advies te geven. We hopen 

dat dit een duidelijk signaal is vanuit de jeugdraad.  

 

 

 

 
Bart De Smet – Voorzitter              Zeus Anseeuw – Lid Dagelijks bestuur 

Argumenten: 

… 

 

Afwijkende meningen of minderheidsstandpunten ( bij expliciete vraag van een 

lid): 

… 

 

 


